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بیانیه باشگاه تراکتور درخصوص موضوع تحویل 
باشگاه به هیات فوتبال

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی- 
فرهادپور: باشگاه تراکتور در خصوص 
موض�وع تحوی�ل باش�گاه ب�ه هیات 

فوتبال، بیانیه ای صادر کرد .
ب��ه گ��زارش عص��رآزادی آنلای��ن، طی 
روزه��ای اخیر ب��ار دیگر موض��وع تحویل 
باش��گاه تراکتور بر سر زبان ها افتاده که به 
باور ما امر جدیدی نیست. تیم داری بخش 
خصوصی در شرایط اقتصادی فعلی کشور 

با مشکلات بسیاری مواجه بوده که پیش تر اعلام شده است. 
علی ایحال هلدینگ دریک به عنوان مالک باش��گاه تراکتور، پیش از ش��روع فصل به صورت 
کتبی و رسمی، آمادگی  خود را برای تحویل باشگاه به هیات فوتبال و مسؤولان مربوطه اعلام 
کرده بود و آقایان در آن مقطع وعده در اختیار گرفتن تیم طی ۱۰ روز را داده بودند ) پس از 

بازگشت تیم از قطر( و بعد از آن اقدام خاصی از سوی آنها صورت نگرفته است.
علی رغم خلف وعده مس��ؤولان، به احترام هواداران و حفظ آرامش آنان، اقدامات لازم برای 
آماده س��ازی تی��م و باز ک��ردن پنجره نقل و انتق��الات را انجام داده و تیم ب��ا کادرفنی کامل 
مسابقات را پیگیری می کند. با این وجود ما همچنان روی حرف خود بوده و آماده تحویل تیم 
به هیات فوتبال هس��تیم و معترضین به ش��رایط موجود و درخواست کنندگان واگذاری تیم، 

باید مطالبات خود را از هیات فوتبال و مسؤولان امر داشته باشند.
تاکید می ش��ود که هیات مدیره و مدیریت باش��گاه تا زمان تحقق وعده مس��ؤولین فوتبال 
اس��تان، کما فی س��ابق با تمامی توان اقدامات لازم برای باز ک��ردن پنجره نقل و انتقالات و 

تقویت تیم در نیم فصل را پیگیری خواهد نمود.

محمودی: تغییر مالکیت تیم تراکتور دوای این درد نیست
 همگی از مشکلات تیم آگاهیم

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی- 
فرهادپور: سرپرس��ت تیم تراکتور گفت: 
آقای زنوزی قبل از شروع فصل اعلام کرده 
که آماده واگذاری باشگاه است. هر شخص 
یا ارگانی توان و آمادگی تحویل تراکتور را 

دارد، بسم الله
ب��ه گزارش عص��رآزادی آنلای��ن، کاظم 
محمودی سرپرس��ت تی��م تراکتور گفت: 
برخی افراد که همواره دنبال ماهیگیری از 
آب گل آلود هس��تند و منافع ش��خصی و 
جناحی ش��ان را در فرو رفتن تراکتور در باتلاق حاشیه می بینند، بهتر آن است که پاسخگوی 
عملکرد خود و هم جناحی هایشان در هشت سال مسؤولیت خود باشند که مردم را دچار انواع 

اقسام مشکلات معیشتی کرده اند.
وی افزود: آقایان قبل از ورود به عرصه ای که تخصصی در آن ندارند، به فکر نجات کشور از 
بند مشکلاتی باشند که خود مسبب به وجود آمدن آن بوده اند. عادت دارند احساسات مردم 
را دست مایه موج سواری قرار دهند و منافع تراکتور هیچ گاه برای آنان محلی از اعراب نداشته 

و صرفا در دوره انتخابات، دغدغه پیدا می کنند. 
وی با انتقاد از هجمه های به وجود آمده علیه مالک باش��گاه تراکتور، تاکید کرد: چرا یکی 
از کارآفرینان برجسته این خطه را که کارنامه اش در حوزه صنعتی و اقتصادی و اشتغال زایی 

مشخص است را متهم به گروگانگیری می کنند؟
وی با اشاره به اعلام آمادگی مالک باشگاه برای واگذاری، اظهار داشت: آقای زنوزی قبل از 
ش��روع فصل اعلام کرده که آماده واگذاری باش��گاه است. هر شخص یا ارگانی توان و آمادگی 

تحویل تراکتور را دارد، بسم الله ... 
محمودی در واکنش به اظهارات یکی از مسؤلین سابق باشگاه، یادآور شد: او بهتر است قبل 
از هر ادعایی، درخصوص قرارداد اسپانسری ۱2 میلیاردی که در دوره وی بسته شده، شفاف 
سازی کند و به بیانی دیگر، اول برادری خود با تراکتور را ثابت کند و بعد ادعای کمک داشته 
باشد. البته او باید درخصوص انتشار عکس مشترک با ادمین خارج نشین و ارتباط خود با این 

کانال تلگرامی معاند نیز شفاف سازی کند تا سیه روی شود هرکه در او غش باشد.
 مدیر تیم فوتبال تراکتور با انتقاد از جوسازی و ایجاد حاشیه از سوی برخی افراد برای این 
باش��گاه، گفت: حاش��یه و عدم ثبات ربطی به بخش خصوصی یا دولتی ندارد. همانطور که در 
۱۳ دوره حضور تراکتور در لیگ برتر، همواره درگیر حاشیه و بی ثباتی بوده است. به راستی 
این باشگاه چه زمانی روی آرامش به خود خواهد دید؟ بهتر از ریشه این مشکلات و معضلات 

را در جای دیگر جستجو کرد و به باور من تغییر مالکیت دوای این درد نیست.
کاظ��م محمودی با تاکید ب��ر حفظ همدلی برای احیا و تقویت تی��م عنوان کرد: همگی از 
مش��کلات تیم آگاهیم و من حتی قبل از حضور در باش��گاه نیز منتقد شرایط آن مقطع بودم 
و این روزها را می دیدم و به مربیان وقت هشدار داده بودم که با این روند آماده سازی تیم با 
مشکلات متعدد مواجه خواهیم بود. به هر حال اکنون همّت و همدلی لازم برای تقویت تیم 

وجود دارد و ان شاالله در نیم فصل نسبت به تحقق این امر اقدام خواهد شد.

کلاشی: به دنبال صعود مقتدرانه هستیم
عصرآزادی / سرویس ورزشی- 
فرهادپ�ور: قائ�م مق�ام باش�گاه 
دبیری تبریز گف�ت: می خواهیم 
مقتدرانه دور رفت مسابقات لیگ 

برتر را به پایان رسانیم.
حبیب کلاش��ی در گف��ت و گو با 
عصرآزادی آنلاین، اظهار داش��ت: با 
کس��ب پیروزی در هر 4 بازی قبلی 
نش��ان دادیم که مدع��ی اول صعود 
از گروه ب��وده  و امیدواریم بتوانیم با 
پیروزی در آخرین بازی دور رفت، با 
کس��ب تمامی امتیازات به استقبال 

دور برگشت رویم.
وی افزود: جا دارد از زحمات تمامی 
عوامل باش��گاه دبیری تشکر کنم که 
نهایت تلاش خ��ود را برای موفقیت 
باش��گاه کرده و باید یادی از اولیا محترم بازیکنان هم کنم که هفته گذش��ته در برف روبی و 
آماده کردن زمین ورزش��گاه نهایت همکاری را با باش��گاه کردند. کلاشی تصریح کرد: امسال 
با برنامه دقیق درصدد هس��تیم نماینده شایسته ای برای فوتبال تبریز در لیگ برتر نونهالان 
ش��ویم و برای کسب موفقیت تمامی مربیان، بازیکنان و عوامل باشگاه هم قسم هستند. قائم 
مقام باشگاه دببیری در خاتمه یادآور شد: خانواده دبیری با حمایت خود از ورزش آذربایجان 
نام نیکی از خود به یادگار گذاشته و همچنین قدردان شرکت هافمن و جناب آقای مهندس 

حمیدیه بابت حمایت شان از تیم نونهالان دبیری هستیم.

کمانداران برتر انتخابی تیم ملی کامپوند معرفی شدند
در پایان مس�ابقات انتخابی تیم ملی کامپوند و دانشجویان اعزامی به یونیورسیاد 

که در سایت تیروکمان برگزار شد، کمانداران برتر معرفی شدند.
در بخش کامپوند مردان؛ محمدصالح پالیزبان اول شد و سیدحسام الدین کوثر و امیر کاظم پور 
در جایگاه دوم و س��وم ایس��تادند. در بخش بانوان نیز کوثر خشنودی کیا در جایگاه اول ایستاد و  
راحله فارس��ی و هاله ایزدخواه دوم و سوم شدند. در رقابتهای انتخابی تیم ملی و در بخش بانوان 
46 کماندار و در بخش مردان نیز 65 کماندار حضور داشتند.برای تیم ملی دانشجویان نیز 6 نفر 
در بخش بانوان و 6 نفر در بخش مردان به اردوی تیم دانشجویان دعوت می شوند که از بین این 
افراد سه نفر در بخش بانوان و سه نفر در بخش مردان سال آینده به مسابقات یونیورسیاد در چین 
اعزام خواهند شد. نفرات برتر تیم دانشجویان شرکت کننده در مسابقات انتخابی تیم ملی کامپوند 
عبارتند از سیده فرین سلیمانی وند، بیتا عاشق زاده، فائزه جعفریان، حانیه اسلامی، فاطمه عزیزی، 
پریسا سپاهانی. در بخش کامپوند مردان نیز کیارش فرزان، امیرمحمد قربان زاده، حسین هادی نیا و 
رضا دهپور، امیر مهدی جلیلی و پارسا زمانی نژاد نفرات برتر تیم ملی کامپوند دانشجویان شرکت 

کننده در مسابقات انتخابی را تشکیل می دهند.

وزی�ر ورزش و جوانان ش�ایعه حض�ورش در 
انتخابات کمیته ملی المپیک را تکذیب کرد.

حمید س��جادی وزیر ورزش و جوانان در حاش��یه 
بازدید از س��ایت تیروکمان درباره ش��ایعه حضورش 
در انتخابات کمیته ملی المپیک اظهار کرد: خودتان 
عنوان می کنید ش��ایعه اس��ت. نمی دانم چرا مطرح 
ش��ده بود، اما باید کمک کنی��م انتخابات به صورت 

شایسته برگزار شود.
وی پیرامون این پرسش که آیا اتفاق جدیدی قرار 
است در باش��گاه پرسپولیس رخ دهد، گفت: در حال 
بررسی هستیم. البته با مشورت سرپرست باشگاه کار 
را پیش می بریم. هیات مدیره قرار بود هفته گذشته 
تقویت ش��ود و یکی دو نفر اضافه و یا کس��ر ش��وند 
تا ش��کل هیات مدیره تقویت شود. بعد هیات مدیره 
به عنوان مرکز مش��ورتی تصمیم بگیرد تا سرپرستی 

ادامه پیدا کند یا مدیرعامل جدید معرفی شود.
وی ادامه داد: ما با صدری و همکاری هیات مدیره 
کار پرس��پولیس را جل��و می بریم و مش��کلی وجود 
ندارد. هر روز با صدری در تماس هس��تم. دو ش��ب 
پیش هم در دفتر ما جلس��ه مفصلی برگزار کردیم. با 
هماهنگی او کارها را پیش می بریم. پرس��پولیس در 
حال حاضر مشکلی ندارد. استقلال هم کار خودش را 
می کند و هر دو باشگاه مورد حمایت ما هستند. وی 
افزود: کنفدراسیون فوتبال آسیا درخواست کرده بود 
استانداردها رعایت ش��ده و یکسری مستندات تهیه 
ش��ود. این کار بسیار س��نگین بود و در ظرف ۵ روز 
در فدراس��یون، باشگاه استقلال، پرسپولیس و وزارت 
ورزش و جوانان کار را انجام دادیم. باید دو تشکر ویژه 
از امیر عبداللهیان وزیر امور خارجه که کمک زیادی 
به ما کرد و خاندوزی وزیر اقتصاد هم داشته باشم که 
در یک تلاش شبانه روزی زحمات زیادی کشیدند و 

بحث مالکیت مشترک را حل کردند.
وزیر ورزش خاطرنش��ان ک��رد:  دو وزارتخانه عضو 
مجمع و مالک پرس��پولیس و اس��تقلال ش��دند. این 
تلاش قرار بود س��الها انجام شود. اگر خاطرتان باشد 

وقتی دولت شروع به کار کرد در روزهای آغازین کار 
خبر محرمانه ای به من دادند که وضعیت پرسپولیس 
و اس��تقلال بحرانی است و ش��رایط خوبی ندارند، به 
خصوص پرسپولیس که به دلیل بدهی هایش شرایط 
این باشگاه خاص بود. این خبر را به عنوان خبر نگران 
کنن��ده با خودم همراه داش��تم ام��ا آن را جلوه نمی 
دادم. مهلت ۳ ماهه ای گرفته ش��د که به اش��تباه در 
این مهلت مطرح ش��د ما اس��تانداردها را گرفتیم، اما 
ای��ن مهلت ۳ ماهه برای حل مش��کلات ب��ود. من با 
فدراسیون فوتبال هماهنگ کردم تا به خواسته های 
AFC نزدیک ش��ود. بیشتر از ۶۰۰ صفحه در این ۵ 
روز تهیه و آپلود ش��دکه این کار واقعا س��نگین بود. 
برای استقلال هم بیشتر از ۵۰۰ صفحه تهیه شد. جا 
دارد از مدیریت استقلال و پرسپولیس در این زمینه 
تش��کر کنم. سجادی خاطرنش��ان کرد: اینکه برخی 
نگران سرپرس��تی پرسپولیس هستند باید بگویم که 
کار به نحو احس��ن در حال برگزاری است. من باید از 

صدری و آجورلو تش��کر کنم. آن چیزی که از ما می 
خواستند انجام دادیم اما وزرای اقتصاد و امور خارجه 
خیل��ی به من کمک کردند. جامعه ورزش باید خارج 
از هر نتیجه ای، قدردان این عزیزان باشند. وی گفت: 
نامه ای در این روزها برای دبیرکل AFC نوش��تم و 
شرایط را شرح داده بودم. از آنها خواسته بودم از کنار 

این دو تیم مردمی به راحتی نگذرند.
س��جادی همچنین درباره موضوع خصوصی س��ازی 
سرخابی ها، تصریح کرد: بحث خصوصی سازی این دو 
باشگاه خیلی شرط لازم و قطعی نبوده و جزو شرط های 
درجه ۲ و ۳ بود. پیشنهاد شده بود اگر خصوصی شوند 
بهتر اس��ت. می گویند اگر دولتی باشید الزاماتی که ما 
می خواهیم را شرایط دولتی نمی پذیرد. پس خصوصی 
سازی این دو باش��گاه پیشنهاد بوده و اجباری از سوی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا نبوده است. در حقیقت کشور 
و من هم در اواخر کار به این راه اضافه شدم تا به خاطر 
خیر و صلاح این دو باش��گاه به سمت خصوصی سازی 

حرکت کنیم. از طرف سازمان خصوصی سازی هم یک 
نامه خوبی تهیه ش��د تا در فوریه س��ال جدید میلادی 
که نیمه دوم بهمن ماه می شود نامه قطعی داریم و به 
AFC اعلام کردیم که شرایط واگذاری فراهم می شود. 
این هم خبر خوبی بود. مالکیت مشترک هم جدا شد که 
این هم خبر خوبی بود. مدارکی هم که می خواس��تند 

ارسال شد که این هم خبر خوبی بود.
سجادی اضافه کرد: دیروز هم یک نامه برای دبیرکل 
کنفدراسیون فوتبال آسیا نوشتم. از محمدی سفیر ایران 
در مالزی تش��کر می کنم که این نامه را با هماهنگی او 
نوشتیم. دیروز جواب این نامه برای ما ارسال و نکاتی را 
اعلام کردند. قرار است به زودی جلسه دفاع از مدارک را 
به ما خبر دهند. در این نامه روزنه امیدی هست و برای 
اولین بار این موضوع را اعلام می کنم. در این نامه آمده 
که ادله هایی که من عنوان کردم در جلس��ه حضوری 
قابل طرح اس��ت. این هم خبر خوبی است. وی با اشاره 
به این که حس��ن نیت ما به کنفدراس��یون آسیا نشان 
داده شده، افزود: فکر می کنم چون ما حسن نیت خود 
را به AFC نش��ان دادیم، آنها هم همین استانداردها را 
می خواهند. ما با کس��ی دعوا نداری��م. امیدوارم بزودی 
خبرهای خوبی در پیش باشد. ما تلاش خودمان را انجام 
می دهیم. باز هم یادآوری می کنم این تکالیف از سال 
۲۰۱۶ از ما خواس��ته شده و برای ماه های اخیر نیست. 
برخی نمی دانم چرا می گفتند در دولت جدید کم کاری 
ش��ده و اقدامی صورت نگرفته است! در صورتی که باید 
بگویم این تکالیف برای س��ال ۲۰۱۶ است. وی با اشاره 
ب��ه یکی از ایرادات AFC مبنی بر نبود تیر دروازه رزرو 
در آزادی،گفت: باید اشاره کنم کهAFC اجباری برای 
ما ندارد. آنها می گویند هر کس��ی می خواهد حرفه ای 
شود داوطلبانه اعلام کند. حالا که برخی از باشگاه های 
ما داوطلب حرفه ای شدن هستند باید استانداردها را نیز 
رعایت کنند. به عنوان مثال یک بار در استادیوم آزادی 
گفت��ه بودند تیر دروازه کجاس��ت؟ بعد گفته بودند تیر 
دروازه رزرو کجاس��ت؟ خوب ما در استادیوم آزادی تیر 
دروازه رزرو نداریم. باید این مسائل پیش بینی می شد.

رقابت های قهرمانی برق آس�ا ش�طرنج جهان با سومی فیروزجا 
به پایان رسید.

روز دوم و پایانی مس��ابقات برق آس��ا قهرمانی جهان برگزار شد که در 
آن شطرنج بازان به مصاف حریفان خود رفتند. پرهام مقصودلو و احسان 
قائم مقامی دو ملی پوش ش��طرنج ایران بودند که در این رقابت ها دست 

به مهره شدند.
نتایج پرهام مقصودلو

نفر اول شطرنج ایران در این رقابت ها از 2۱ امتیاز ممکن ۱2.5 امتیاز 
به دس��ت آورد و توانس��ت در رده 2۸ این رقابت ها جا بگیرد. ملی پوش 
ش��طرنج ایران در این رقابت ها در دور سیزدهم از کارلسن شکست خورد 

اما توانست در در دور شانزدهم فیروزجا را شکست دهد.
مقصودلو که با ریتینگ 2655 در این رقابت ها شرکت کرده بود به ۱۱ 

پیروزی، ۳ تساوی و ۷ شکست دست یافت.
نتایج قائم مقامی

احسان قائم مقامی، دیگر شطرنج باز ایران در این رقابت ها از 2۱ امتیاز 
ممکن ۱۱.5 امتیاز به دس��ت آورد و در جایگاه 6۳ جهان ایس��تاد. قائم 
مقامی که در این رقابت ها عملکرد خوبی نداش��ت با ۹۳.4 واحد کاهش 

ریتینگ مواجه شد.
این ملی پوش ایران که با ریتینگ 2۷2۰ فوق س��ریع در این مسابقات 

حضور داشت به ۱۰ پیروزی، ۳ تساوی و ۸ شکست دست یافت.
در پایان این رقابت ها ماکسیم وشیه لاگرو شطرنج باز فرانسه در دیدار 
تای بریک مقابل دودا به پیروزی رس��ید و به مقام قهرمانی این رقابت ها 
دست یافت. علیرضا فیروزجا هم که در این رقابت ها دست به مهره شده 
بود با ۱5 امتیاز از 2۱ امتیاز ممکن در رده س��وم این رقابت جا گرفت و 

به مدال برنز دست یافت.
لازم به ذکر اس��ت که لاگرو و دودا در این رقابت ها هر کدام ۱5 امتیاز 
به دس��ت آوردند و طبق قوانین فدراس��یون جهانی برای مشخص شدن 
قهرمان این رقابت ها این دو ش��طرنج باز در دی��دار تای بریک به مصاف 

هم رفتند.
مگنوس کارلسن قهرمان شطرنج جهان در این رقابت ها ۱۳.5 امتیاز به 
دست آورد و در رده ۱۱ جهان ایستاد. در پایان این بازی کارلسن اظهار 

کرد که در این مسابقات او کیفیت لازم را نداشته است.

مقصودلو قهرمانی را از فیروزجا گرفت!

رییس�ای فدراسیون بدنس�ازی ایران و عراق در شهر کربلا 
دیدار کردند.

عبدالمهدی نصیرزاده رئیس فدراس��یون بدنس��ازی و پرورش اندام 
ایران و نایب رئیس اول فدراس��یون آسیا با فائض عبدالحسن عبودی 
رئیس فدراس��یون عراق و جمعی از اعضای هیأت رییس��ه فدراسیون 

این کشور در شهر کربلا دیدار و گفت وگو کرد.
در این دیدار که رضا اردیخانی، رئیس امور بدنسازی و پرورش اندام 
مناطق آزاد کش��ورمان، ابراهیم ناطق ابراهیم و حیدر رش��ید الربینی 
دو عضو هیأت رییس��ه فدراس��یون عراق نیز در آن حضور داش��تند، 
درباره توسعه فیتنس چلنج به خصوص در حوزه بانوان بحث و تبادل 
نظر ب��ه عمل آمد. برگزاری دوره های مش��ترک مربیگ��ری و اردوی 

مشترک تمرینی با تیم ملی عراق از دیگر مباحثی بود که رییسان دو 
فدراسیون درباره آن گفت وگو کردند.

هم چنین مس��وولان فدراس��یون عراق از آمادگی خود برای حضور 
ورزش��کاران این کش��ور در دو رویداد فیتنس چلنج قهرمانی آسیا و 
کاپ آسیا 2۰22 به میزبانی ایران خبر دادند. ناگفته نماند که اعضای 
فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام عراق، از حضور تیم بانوان خود در 
مسابقات فیتنس چلنج قهرمانی آسیا استقبال کردند و با توجه به این 
که شرایط فرهنگی کشور عراق نیز شباهت زیادی با ایران دارد، قرار 
بر این ش��د که مسابقات بانوان عراق توس��ط عوامل اجرایی و داوران 

زن به زودی برگزار شود.
در پایان این جلس��ه مقرر ش��د در اولین فرصت و در بغداد نشست 
مش��ترکی با حضور دو رییس فدراس��یون برگزار ش��ده و تفاهمنامه 

مشترکی به امضا برسد.

دیدار رییسان فدراسیون بدنسازی ایران و عراق

سجادی: در نامه دیروز AFC روزنه امیدی هست
اظهار نظر وزیر ورزش در مورد حذف سرخابی ها از آسیا و هیات مدیره پرسپولیس

مربی مس سونگون:

تکواندو »میانه« به حق خود رسید
معاون توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش:

حضور بانوان در ورزشگاه ها در فضایی منطقی پیش می رود

مربی تیم مس س�ونگون گف�ت: تکواندو میان�ه جایگاه 
بالایی در کش�ور دارد و خوشحالم که ملی پوشان شاخص 

این شهر به حق خود رسیدند.
ف��رزاد عبداللهی افزود: فصل جدید رقابتهای لیگ برتر تکواندو 
در ش��رایط خوبی آغاز ش��د، اغلب تیم ها با آمادگی مناسبی وارد 
رقابتها شده و تیم های برای بهتر شدن مبارزه کردند. چه آنها که 
عملک��رد خوبی در نقل و انتقالات داش��ته و بهترین های ایران را 
جذب کردند و چه آنها که هیچ ستاره ای نداشته تا آخرین لحظه 

تلاش کردند تا نتیجه دلخواه را کسب کنند.
وی در مورد اولین حضور مس س��ونگون گفت: تیم ما با تلاش اس��تاد رنجبر رئیس هیأت اس��تان و جذب 
قهرمانان بزرگ اولین حضور خود در لیگ برتر را تجربه می کند. خیلی خوشحالم که قهرمانان میانه به حقی 
که سال ها قبل باید به آن می رسیدند، رسیدند و در تیم استان خود مبارزه می کنند. بدون شک این افتخار 
بزرگی اس��ت که برای تیم شهر و اس��تان خود بازی می کنند. رجبی، حسینی، بخشی، ناظمی تکواندوکاران 
بزرگی هستند و افتخارات زیادی آفریدند. از تکواندوکاران مازندران چون احمدی، پلنگ افکن و سایر قهرمانان 
یعقوب��ی، لطفی هم که با ما هس��تند. ما در همه اوزان بهترین ها را داریم ک��ه هدفی جز قهرمانانی نداریم. با 

قهرمانان بزرگ می توانیم بزرگی کنیم.
قهرمان سال 2۰۱۱ جهان ادامه داد: حضور استاد فلاحی راد در رأس کادر فنی قوت قبلی برای اعضای تیم 
است و استاد پیام خانلرخانی معرف حضور همه اهالی تکواندو است که در ۹ سال گذشته بهترین مربی لیگ 
برتر بوده و با ثبت نتایج درخشان که مربی باهوش و کاردانی است که در کنار مسائل فنی رابطه بسیار خوبی 
با اعضای تیم و کادر فنی دارد. باید تش��کر کنیم از پیام که تیم مورد علاقه خود را رها کرد و با خواهش ما 
به ورزقان آمد. البته نقطه عطف تیم ما حضور محمدرضا مهدیزاده بود که بعد از چندین س��ال برگش��ت و از 

تجربیات او بهره خواهیم برد. اینها تجربیات گرانبهای تکواندو هستند که رایگان بدست نیامده اند.
عبداللهی در خصوص مشکلات »هوگو« های الکترونیکی هم گفت: مشکلاتی وجود داشت که قرار است از 
هفته آینده رفع شود. در این مورد موضوع با مسئولین سازمان لیگ صحبت کردیم و قرار است برای هفته بعد 

از هوگوهای جدید استفاده شود. امیدوارم از هفته آینده همه چیز مانند لیگ حرفه ای برگزار شود.
مربی تیم مس سونگون افزود: تمام خواسته های و بازیکنان مورد نظر ما جذب شده و شرایط بسیار خوبی 

داریم و امیدوارم بتوانیم با کسب عنوان قهرمانی جواب این همه زحمت را بدهیم.
وی در پایان به ش��رایط خودش در لبنان اش��اره کرد و اظهار داشت: شرایط من در باشگاه »مونت لاسال« 
خیلی خوب است. رابطه بسیار خوبی با رئیس فدراسیون دارم و امکانات خوبی در اختیار من گذاشته شده و 

احساس آرامش دارم و تکواندوکاران اینجا خونگر و مهمان نواز هستند. فعلًا تا اواخر بهمن قرارداد دارم.

مع�اون توس�عه ورزش بان�وان وزارت ورزش و جوان�ان 
گفت: حضور بانوان در فضاها و اماکن ورزش�ی در دستور 
کار اس�ت و این مس�اله در روند منطقی و قانونی پیگیری 

می شود.
مریم کاظمی پور ، افزود: بحث حضور بانوان در فضاها و اماکن 
ورزش��ی در حال بررسی بوده و هدف ما این است که در جریان 
یک روند منطقی و قانونی این مساله را پیگیری کنیم که هم از 
حریم بانوان صیانت کنیم و هم تمامی شرایط حرفه ای، اخلاقی 
و معنوی را در آن ببینیم.  وی ادامه داد: در این مس��اله باید به 

حقوق بین الملی ورزش هم توجه کرد و شرایطی را فراهم ساخت تا این مساله به خوبی رعایت شود، پیگیر 
هستیم تا با رعایت ضوابط و ساختار فرهنگی به بهرین شکل ممکن این مساله انجام شود.

معاون توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان در پاسخ به این سووال خبرنگار ایرنا در مورد این که چه 
زمانی را می توان برای این مس��اله متصور ش��د، گفت: این مساله بستگی دارد به نتایج کمیسون ها و مراجع 

مختلفی که در حال بررسی هستند و پس از آن مراحل کار انجام خواهد شد.
کاظمی پور در خصوص حضور بانوان ورزش��کار کشورمان در مراس��م راه پیمایی امروز)جمعه( که با هدف 
گرامیداش��ت یاد و خاطر سردار ش��هید حاج قاسم سلیمانی برگزار شد، تاکید کرد: بانوان کشورمان سربازانی 
هس��تند که ثابت کرده اند پای حجاب و عفاف خود ایس��تاده اند و امروز دختران ورزشکار ما نشان دادند پای 
عهد و پیمانی که با س��ردار س��لیمانی بستیم، هس��تند. امنیت و سربلندی ایران اس��لامی مرهون خدمات و 
جانفش��انی مردان بزرگی چون س��ردار سرافراز اسلام است و به نوعی دختران ما، دختران حاج قاسم به شمار 

می روند. 
وی یادآور شد: به حرمت پاسداشت خون شهید حاج قاسم سلیمانی، حافظ این حریم هستیم و امیدواریم 
بتوانیم نقش خومان را به خوبی ایفا کنیم. این مراس��م هم زمان ش��ده است با ایام فاطمیه و زنان ورزشکار ما 

بر میثاق خود با حضرت زهرا)س( و سردار دل ها مهر تاییدی دوباره زدند.  
معاون توس��عه ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان به اقدامات و سیاس��ت های برنامه ریزی شده دشمنان 
انقلاب هم اش��اره کرد و گفت: متاسفانه دش��منان انقلاب با برنامه ریزی های گسترده به هر نحوی به دنبال 
آن هستند تا اهداف خود را دنبال کنند و از هر اقدامی که به پیکره ورزش ایران ضربه بزند، ابایی ندارند. در 
چنین ش��رایطی ما باید دانش سیاسی ورزش��کارنمان را بالا ببریم تا به خوبی بتوانند فضای سیاسی خارج از 
کش��ور را بشناسند. دانش افزایی و بصیرت ورزشکاران کمک می کند تا آنها به خوبی بتوانند شرایط را درک 
کنند و از سویی دیگر ما هم باید با اقداماتی از جمله امنیت شغلی و برنامه هایی از این دست، فضایی مناسب 

را برای قهرمانان کشورمان مهیا کنیم.


